



### 愛龍一族 (DB Lovers) 小龍賽 - 2018

詳情如下:

日期: 2018年4月29日(星期日)

時間: 上午 8:30 至下午 4:30

地點: 西貢沙下海灣對出海面

**賽程:** 全長約 250 米

報名方法:

參賽隊伍請填寫報名表格及聲明書並於截止日期(2018年4月3日)前連同報名費送達本賽事委員會-地址見下列第10項。因名額有限,報名以先到先得,額滿即

止。留意:大會有權決定是否接受個別隊伍報名申請而無需解釋理由。

組別: 賽事可供報名的組別分四個:公開組、男女子混合組、女子組及商行組。每組各

有冠、亞、季軍獎杯。以上組別假如報名隊伍少於四隊,則大會有權取銷該組別

賽事而將已報名隊伍歸入公開組作賽。

**費用:** 每隊 HK\$1.800 (所有組別)

**賽事細則:** 每隊落船人數不得少於八(8)人或多於十二(12)人(包括鼓手、舵手在內)。男女子

混合組隊伍落船隊員必須有不少於四(4)位女划手。公開組及商行組則無性別限

別限制。

每項比賽的成績均以大會公佈為準。大會公佈之成績乃經總裁判審核後作出之

最後判決,各參賽隊伍不得異議,賽會概不接受上訴。

**恶劣天氣安排:** 若天文台於賽事當日上午六時或之前懸掛三號或以上之風球、發出紅色或黑色

暴雨訊號,賽事即告取消,已繳交的費用概不發還。

所有參加者得照顧自身及財物安全,參賽者如賽前有身體不適或其他原因,不 官比賽的話,有責任通知本身領隊及主辦單位並避免登船作賽。賽會及其工作

人員對一切在賽事期中引致的財物或生命損失概不負責。

本賽例會於領隊會議時會詳加解釋。如發覺其中有未盡完善之處,大會有權隨時

作出修正而不再另行通告,參賽隊伍務請派代表準時出席領隊會議。

**聯絡:** info@bluesky-sc.com 或 2791 0806

本會地址: 香港觀塘開源道 54 號豐利中心 12 號 5 室



## (DB Lovers)

#### Race Information:

23<sup>9d</sup> April, 2018 (Sunday) Date: Time: 8:30am - 4:30 pm

Venue: Sai Kung Sha Ha Beach Distance: 250 meters

Enrollment: Submit the registration form & declaration form and advise the official bank transaction

> payment receipt / cheque by email or mail on or before deadline on 18th April 2016. Due to limited application placements, entries will be served on a first come first served basis,

where late entries will be automatically declined.

Categories: 4 Total Categories: Open, Mixed, Ladies and Corporate. If any category does not meet the

basic requirement of 4 teams, that category would be cancelled, while enrolled teams would

join the Open.

Entrance Fee: HK\$1,800 per team

Race Details: 1. Minimum of 8 paddlers or maximum 12 paddlers per race including drummer and

steersman.

2. Each mixed team must consist of no less than 4 female paddlers. There are no sex

restrictions to Open and Corporate races.

3. All participants must provide their HKID/Passport for arrival registration.

4. Should any race results once announced; it will act as the judge panels'

No appeal will be accepted. Organizer will not be accepted appeal.

5. In case of dispute, the organizer reserves its rights for the final decision.

6. All the rules and regulations will be explained in details during the team leader's meeting if necessary. Organizer reserves the right to change and amend the above

without prior formal notice.

Bad Weather Condition:

In case the red or black rainstorm warning or typhoon signal No.8 or above is alert during

or after 6:00am, the event will be cancelled. All paid entrance fee are non-refundable.

Remarks: If participants have any physical discomfort or any other reasons that does not physical fit

for the race, applicant has the responsibility to notify their own team leader and organizer

before their next race to avoid embarking.

Contact: info@bluesky-sc.com / 2791 0806

Payment: HSBC: 168-436269-001 / Cheque Title: Blue Sky Sport Club Ltd.

Contact Address Room 5, 12/F, Hewlett Centre, No. 54 Hoi Yuen Road, Kwun Tong, Hong Kong



# 愛龍一族 (DB Lovers) 小龍賽 2018

## 報名表格 Enrollment Form

| 組別 Category:          | 公開組(Open)□ / 男女子混合組(Mixed)□ / 女子組(Ladies)□ /<br>商行組(Company)□ (於□填上X Please put X in□) |
|-----------------------|--|
| 隊名 Team Name:         |  |
| 聯絡人姓名 Contact Person: |  |
| 電郵 E-mail:            |  |
| 聯絡電話 Contact No.:     |  |

### 隊員姓名 Name of Crews

|     | 姓名 | Name in English | 性別 M/F |
|-----|----|-----------------|--------|
| 1.  |    |                 |        |
| 2.  |    |                 |        |
| 3.  |    |                 |        |
| 4.  |    |                 |        |
| 5.  |    |                 |        |
| 6.  |    |                 |        |
| 7.  |    |                 |        |
| 8.  |    |                 |        |
| 9.  |    |                 |        |
| 10. |    |                 |        |
| 11. |    |                 |        |
| 12. |    |                 |        |
| 13. |    |                 |        |
| 14. |    |                 |        |
| 15. |    |                 |        |
| 16. |    |                 |        |



### 愛龍一族 (DB Lovers) 小龍賽 2018 - 免責聲明 DECLARATION

#### 本人代表上述隊伍所有成員,完全了解並同意遵守以下條款:

- I. 遵守賽會及主辦單位所有規則和條例。
- II. 賽會及主辦單位有權拒絕任何申請,不給予任何理由。
- III. 任何違反規則的參賽者,賽會及主辦單有權拒絕作賽及停止使用活動設施。
- IV. 如果天氣不佳、參加者不足或任何其他原因,賽會及主辦單有權取消賽事。所有付款將不予退還。
- V. 參賽者在使用活動設施或用具期間,需確保自身及其他人士的安全,並且如果在完整的情況下退
- 回, 違規者將賠上該設施或用具的零售價。
- VI. 主辦方保留最終決定權。
- VII. 隊伍所有成員身體狀況良好,並且適合參與此賽事。本賽會及協辦組織、工作人員、義工及賽事職員將不會對參加者因參加及參與是項比賽而引致的任何傷亡、財物損毀及損失負上任何責任。

#### For and on behalf of all members of the above named team, fully understand and agree to abide the following terms:

- I. Participants shall abide by all rules and regulations of the organizer and otherwise undertake to behave in such a manner as to contribute to the safety and wellbeing of others and myself.
- II. Organizer shall have the right of refusing any application without giving any reason thereof.
- III. Any participants who violates the organizer rules or is injurious to the character or interests of organizer shall cease to use facilities following the decision of organizer.
- IV. Due to bad weather, insufficient participants or any other reasons, organizer have the right to cancel the event. The payment is not refundable.
- V. Participants have full responsibility for the care of the equipment during usage period and will be responsible for the replacement at full retail value if not returned or returned in a damaged condition.
- VI. Organizer has reserved the right for final decision.
- VII. All members are in good physical condition without known or suspected illness, and are fit to participate in this racing event and that the organizing and co-organizing parties and their officials are not liable for any accident, damage or loss in property, injury, death of personnel that occur during and after the event.

| 姓名和簽名『 | Name and | signature: |
|--------|----------|------------|
|--------|----------|------------|

日期 Date:

(代表上述團隊的授權人 Authorized person for & on behalf of the above Team)

\*\*注意: 以上報名表格 (2頁) 須連同報名費支票一起提交。

\*\*Note: The above enrollment form (2 pages) needs to be submitted together with the payment receipt / cheque.